
 
 
 

Technische vraag 
 
Zaaknr.: 64268-2022 
 
 

Technische vraag aan: Wim Althuizen 

 
Onderwerp: 8.d Raadsvoorstel | Beheer en beleidsplan speelvelden 

De gemiddelde kosten bedragen € 600.000, - per jaar.  

1. Hoe gaan we om met de pieken, de kosten zijn vanaf 2032 ruim boven de € 1.000.000,-?                                                            

Deze zitten voor zover wij dat hebben gezien namelijk niet in het 
meerjareninvesteringsprogramma. 

 
  

 
 

Ondertekening: 

Datum indiening : 25-9-2024  

Fractie : Maashorst Vooruit  

Naam indiener : Theo de Veer  

Ibabs ID nr                          : 107  

 

 
 



Antwoord op technische vraag 
 

Antwoord door: Harold van den Broek 

Datum: 26-9-2024 
 
Vraag: 

1. Hoe gaan we om met de pieken, de kosten zijn vanaf 2032 ruim boven de € 
1.000.000,-?                                                            

 
 
Antwoord: 
In het meerjareninvesteringsprogramma worden vervangingsinvesteringen opgenomen op 
basis van afschrijvingstermijnen en feitelijke technische staat. Hierbij is het toegestaan dat 
er fluctuaties zijn in de verschillende jaren. Middels technische beoordeling en daarmee 
samenhangende noodzaak tot vervanging, wordt getracht deze te beperken.  Voor de nu 
voorliggende beleidsperiode 2025-2028  passen de noodzakelijke investeringen binnen de 
beschikbare middelen zoals vastgesteld in de kadernota 2025.    

 
 
 
 
  


